
Protokoll 2015-01-30 

Gävleborgs Bridgeförbund 

Närv. Pierre Winberg, Marianne Melchior Ericson och Lars-Gunnar Svangård 

1. Alla hälsas välkomna. 

2. Val av sekreterare. Pierre valdes. 

3. Handlingar till årsmötet gicks igenom.  

a. Vi gick igenom sammansättningen i styrelsen och kom fram till att framförallt Gävle 

BK behöver få in någon ny till styrelsen när Kent Maltein avgår. 

b. Marianne skall fråga Stefan Westlund om han kan vara den som tar emot förslag på 

styrelse, om han går med på det skickar Marianne ut till alla klubbar att skicka 

förslagen till honom. 

c. Marianne skall skriva klart ekonomirapporterna i veckan. 

d. Pierre skall skriva klart tävlingsberättelsen. 

e. Zennica har skrivit en verksamhetsberättelse. 

 

4. Frågor som tagits via mail: 

a. Frågan om DM-Lag matchen mellan Hit A Worm och Stina (en match som inte 

spelade någon roll för vilka som går vidare till DM-final) behövde spelas eller inte har 

tagits upp och beslutet blev att de inte behövde spela. 

b. Juniorsponsring har tagits upp, och enligt tidigare beslut så sponsrar GBF 50% av spel 

och reseutgifter (om reseutgifterna är skäliga). 

c. Vi har beslutat att ställa in årsfesten helt och vänta tills GBF fyller 70 år. 

d. High/Low beslutades att ställa in och försöka till hösten igen. 

e. Tematräffen och TL-träff som vart inställd, där beslutades att nya styrelsen får ta upp 

frågan igen. 

 

5. Mötet avslutades 

Vid protokollet dag som ovan: 

    

……………………………………………  …………………………………………… 

Pierre Winberg TF sekreterare Marianne Melchior Ericson 

 


